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Styrelseprotokoll nr 9, 2023 
 
Söndag den 1 oktober 2023 kl 17.00 
Plats: Djurö Kulturhus 
 

Närvarande Förhinder 
August Boj 
Maria Bergström 
Gunn Johansson 
Anne Lindholm 
Anders ”Manne” Mannesten 
Janurban Modigh 
Carin Mogerud 
Kerstin Olesen 

Monica Bergquist 
Pontus Brolin 

 
§ 1 Mötet öppnades 

Anne Lindholm öppnade mötet kl 17.00. 
 
§ 2 Val av mötesfunktionärer  

Mötesordförande: Anne Lindholm 
Mötessekreterare: Janurban Modigh § 1 - 7.3, Maria Bergström § 7.4 - 14 
Justerare: Gunn Johansson 

 
§ 3 Godkännande av dagordning 

Den med kallelsen utsända dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Genomgång av tidigare styrelseprotokoll från 27 augusti 2023 

Protokoll nr 8 från det senaste styrelsemöte hade delgivits alla i styrelsen. Protokollet gicks 
igenom och lades därefter till handlingarna. 
 

§ 5 Beslut på föregående möte 
• Beslöts att ta bort fyra domänadresser eftersom de kostar för mycket. 
• Beslöts att one.com inte ska skicka meddelanden till August om domänadressen och 

hemsidan.  
• Beslöts att snarats göra en affisch om Bengt-Olov Englundsföredrag 23 september och 

annonsera i tidningarna i god tid om det. 
• Beslöts att i nästa medlemsbrev skriva om både Englunds, Mannes och Schoerner Carrs 

föredrag. 
• Beslöts att ha styrelsens workshop den 29 oktober kl 9-16. 
• Beslöts skjuta Marinloppisen till våren och informera om det i mycket god tid och ha flera 

påminnelser. 
• Beslöts att ha programpunkten ”Vrak” i vår. 
• Beslöts att Janurban och August fixar ben till montern och kedja till svärdet. 

 
§ 6 Ekonomi 

Nu är det 30 medlemmar som betalat 100 kr och 17 medlemmar som betalat 150 kr. 
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§ 7 Rapporter från arbetsgrupperna 
7.1 Kommunikationsgruppen, Kommunikationsplattform 
Punkten stryks. Se punkt 9.3 
 
7.2 Medlemsraggning och medlemsutskick 
Mötet beslutade att så fort en ”affisch” är klar och godkänd skall Maria skicka ut det till 
medlemmarna (medlemsutskick). 
 
7.3 Ansökningar, t ex tillstånd och ekonomiska bidrag (ansökningar och erhållna) 
Gunn ska till kommunen redovisa Bengt-Olov Englunds föredrag den 23 september. 
Inträdesinkomsten var 525 kr. Kostnaden 2 500 kr. Nästa ansökan inlämnas av August, se § 9.2. 
 
7.4 Östersjöaktiviteter 
Briggen Tre Kronor AB har nyligen gått i konkurs, tyvärr.  

Mannes föredrag på temat hur mår Östersjön flyttas till den 28 oktober kl 14.00 På så sätt hinner 
vi bjuda in medlemmar och andra besökare. Samarrangemang med Djurö Byalag kan vara 
aktuellt, eftersom de också värnar om Östersjön. Manne ska höra med Karin Österman om det. 
De har fler mejladresser som de kan använda för inbjudan. 
 
7.5 Destinationsutveckling 
Inget nytt har hänt sedan den skriftliga rapporten till förra mötet.  

Carin informerade att hon sökt personer för att besöka Nämdö och lyssna om deras arbete som 
blivande nationalpark och ett av UNESCO:s världsarv. Hon informerade även att hon har god 
kontakt med Djurönäset Konferens & Hotell.  

Manne ska ta kontakt med Per Lejoneke som är ordförande för Företagarna Nacka-Värmdö., 
ordförande för Mötesplats Stavsnäs och ordförande för Djurö-Vindö IF m m. Han har också 
tillsammans med Göran Ehrsson startat en träffpunkt för alla företagare i Djurö och Stavsnäs på 
tisdagar kl 7.30-8.30 på Munkens Konditori AB.  

Eventuellt ska denna rubrik (Destinationsutveckling) bytas ut eftersom aktiviteterna och projek-
ten här syftar till destinationsutveckling men de handlar i praktiken om annat som t ex att 
utveckla näringslivserbjudanden, få in fler företag i föreningen, öka hela Sveriges intresse för 
bygden, dess historia och kultur. 
 
7.6 Samlingslokal 
Föreningen för Djurö Kulturhus har beslutat att inte ansöka om att vara bygdegård. De är nöjda 
med att kommunen upplåter Djurö Kulturhus för föreningar. Planer på större lokaler är inte nu 
aktuellt för Kulturhusföreningen. Maria påpekade att en bygdegård kan ägas av kommunen 
samtidigt som verksamheten drivs av en bygdegårdsförening och att syftet med bygdegårds-
förening på Djurö är att hitta lösningar på större föreningslokaler inkl förråd som kan användas 
kontinuerligt. 

Dagens möte enades om att tillsammans med andra få fler intresserade för större samlings- och 
föreningslokaler på Djurö.  

Koggenprojektet betraktas tyvärr som avslutat för denna gång. Mötet beslöt att föreningen från 
nästa år går ur Bygdegårdarna Riksförbund och Stockholms läns bygdegårdsdistrikt eftersom vi 
inte har någon byggnad och inte längre har aktuella planer för att ordna någon. I medlemsavgif-
ten till Bygdegårdarna ingår ansvarsförsäkring. Den frågan måste nu ordnas på annat sätt. Anne 
tog uppdraget att ta reda på hur det kan lösas. 
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7.7 Svärdet 
Den förkomna träkopian av svärdet som Bengt Fridmark efterlyst har kommit till rätta. I övrigt 
inget nytt om svärdsfrågorna. 
 
7.8 Information, program, hemsida och webb 
Janurban underhåller hemsidan löpande. Mötet beslöt att avslutade projekt som t ex Koggen 
skall läggas i någon typ av arkiv på hemsidan. Då de ju utgör historik över vad förening jobbat 
med ska de inte tas bort men däremot läggas ”djupare” i hemsidan. 
 

§ 8 Uppföljning av projekt  
8.1 Vägen till marinmuseum Djurhamn 
Idé för utveckling av digitala verktyg finns så att de historiska stigarna kan lyftas fram bättre. 
 
8.2 Samverkan Djurö – Ormsö 
Inget nytt. Bollen ligger hos Djurö, Möja och Nämdö församling. August ska höra med dem om 
deras planer. 
 
8.3 Föredrag av Bengt-Olof Englund 23 sep 
Det var ett fåtal externa åhörare p g a bristfällig marknadsföring och dessutom att inget 
medlemsbrev skickades. Intäkterna blev endast 525 kr inkl styrelsen. Monica inväntar 
faktura från Bengt-Olov och Gunn ansvarar för bidragsredovisningen till kommunen. 
 

§ 9 Kommande program 
9.1 Författaren Gustaf Skördeman, status 
Gunn söker honom. Hon läser just nu hans bok ”Rebellen Vasa”. Sannolikt inget föredrag förrän 
efter nyår.  
 
9.2 Katarina Schoerner Carr 
Planerna är klara. August har talat med församlingen som står som medarrangörer och upplåter 
Djurö kyrka som lokal för föredraget lördagen den 9 december kl 16.00. Vi får ta inträde 100 kr. 
Katarina Schoerner Carr tar 5000 kr inkl moms i arvode. August ska söka bidrag från 
kommunen senast 9 oktober. 
 
9.3 Information, program, hemsida och webb 
Janurban och August ska ändra adresser i one.com och ta bort vissa. Detta är inte gjort ännu. 
 
9.4 Workshop lördag 29 oktober 2023  
Arbetsdag för hela styrelsen om kommunikationsplattform m m. Manne och Anne ordnar 
program till den dagen. 
 

§ 10 Verksamhetsplan/Åtgärdslista 2023 
Anne uppdaterar åtgärdslista och verksamhetsplan. 
 

§ 11 Övriga frågor 
Pontus hade redan innan förra mötet informerat om att han tar paus från sina uppdrag i styrel-
sen. Han kommer att fullfölja uppgiften att tillsammans med Manne arbeta fram en affärsplan 
för Marinmuseum Djurhamn. Han erbjuder att trots pausen stå till föreningens förfogande med 
sitt nätverk av kontakter och bistår med råd tips ifall det behövs inom evenemang och aktivite-
ter. Han kan liksom tidigare år vara sponsor av olika inköp av reklam, skyltar, evenemangsut-
rustning om föreningen så behöver. Mötet förstår Pontus situation och ser fram emot när han 
kan bli mer aktiv igen. 
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August informerade att inspelningen från föreställningen Gustav Vasa och Djurhamnssvärdet 
kommer att visas i Kulturhuset den 19 oktober kl 18 för de som inte sett den eller vill se den 
igen. 

Kommunen har bjudit in till det årliga mötet med hembygdsgårdarna till Värmdösalen i 
Kommunhuset, den 28 november kl 15.30-17. Mötet beslöt att Anne och Janurban anmäler sig 
till det. 

 
§ 12 Beslut på detta möte 

• Beslöts att när en ”affisch” är klar och godkänd ska Maria skicka ut det till medlemmarna 
(medlemsutskick). 

• Beslöts att gå ur Bygdegårdarna Riksförbund och Stockholms läns bygdegårdsdistrikt. 
• Beslöts att Anne undersöker vilken ansvarsförsäkring föreningen kan ha då medlemskapet i 

Bygdegårdar upphör. 
• Beslöts att Manne frågar om Byalaget vill stå som medarrangörer i föredraget om Östersjön. 
• Beslöts att Manne söker kontakt med Per Lejoneke. 
• Beslöts att flytta Mannes föredrag till den 28 oktober kl 14. 
• Beslöts att Gunn bokar in Skördeman för föredrag under våren 2024. 
 

§ 13 Kommande styrelsemöten 
Nästa träff är styrelsens workshop lördagen den 29 oktober kl 9-16. Då beslutar vi om datum för 
kommande styrelsemöten. 

 
§ 14 Mötets avslutande 

Mötet slutade cirka kl 18.30. 
 
 
 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 
Anne Lindholm Janurban Modigh 
Mötesordförande Mötessekreterare § 1-6 
 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 
Maria Bergström Gunn Johansson 
Mötessekreterare § 7-14 Justerare 


